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FOK BORÅS     Föreningen för olympisk kortdistansskjutning                     
  

STYRELSEMÖTE 2019 12 17; sammandrag 
 

Närvarande: 
 

Jens Stål 
(ordförande) 
Tomas Ånhed 
 

 

Hartvig Kruger 
Morgan Friberg 
Åke Nordin 
 

Adjungerade:  
Sonny Svensson 
Lars Larsson 
Davor Gaupp 

Övriga: 
Christos Lappas 
 

 
Rapporter  
 

           Ekonomi  
Markundersökningen är ännu ej slutbetalad. Mer kostnader kan väntas. Efter dessa kostnader 
beräknas att vi har ungefär 130 000:- kvar i kassan. 
 

Pistol 
Terrängen i Rydal har besiktigats av Sonny och Tomas och de finner att terrängen är 
användbar för att genomföra Vinterfält 1 och 2 den 16/2 och 8/3. Skyttepaviljongen vid 300-
metersbanan är användbar för att ha som servering. Sekretariatsvagn beställs omgående. 
Lars Larsson ansvarar för detta. 
 

Målmateriel och ammunition har beställts till lufthallen. 
 

Viltmål 
Inget att rapportera. 
 

Trappbana 
Inget att rapportera. 
 

Föreningsintyg 
      2 intyg behandlades och godkändes av styrelsen. 

1 intyg för pistol Colt S90 Double Eagle, .45 ACP 
1 intyg för revolver S&W M10, .38 Special 
 

 

Nya medlemmar 
       John Finnilä 
      En ansökning har inkommit. 
 

Information Skyttecenter 
Borås Stad har beställt en kompletterande bullerberäkning enligt skyttealliansens anvisningar. 
Viss omfördelning av skjutplatserna har gjorts enligt ursprungsplanen. 

 
 

Övriga frågor/punkter 
Enkät från Västra Götlands Idrottsförbund, Kartläggning idrottsanläggningar. Åke svarar på 
enkäten senast 31/1 2020. 
 

Skrivelse från Uffen Redhe, Ekubi AB. Lades till handlingarna utan åtgärd. 
 

Davor hade ett antal olika dokument. Dessa skall arkiveras i lufthallen. 
 

Christos redovisade en inventering av vapnen i kassunen. 
 
Nästa möte 

2020-01-21 kl. 18.00 i klubbstugan. 
 


